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خبری

»روز خبرنگار« هم مبارک!
منحط و بیچاره همچون

 »بشر قرن بیست و یک«
»حقیر«،  چنین  حال  به  تا 
»منحط«  و  »بیچاره« 
»انسان«  بودمش؛  نیافته 
فیلم،  در هیچ  را می گویم. 
کتاب، قصه، روایات تاریخی 
و یا حتی تخیلی. یقین دارم 
که »بشر« در حال زیست و 
گذر از یکی از منحط ترین و 
ناقص ترین برهه هایش است؛ از هر لحاظ. اخلاقی تا محیط 
زیست، صلح با حیوانات، فرهنگی، اقتصادی و... نهایتا منهای 

تکنولوژی!
بی تردید امکان ندارد که روزی سپری شود و شاهد آن نباشیم 
که یک بلای عظیم بر سر همنوعانمان نیاید؛ از ایران تا آن 
سَر دنیا. »انفجار بیروت«، »کرونا و تئوری های پیرامون آن«، 
»آتش سوزی جنگل ها و مراتع«، »انقراض گونه های جانوری« 
و »شکاف عظیم طبقاتی« و همگی آن ها زیر سایه »سرمایه 
داری لجام گسیخته« در این اوضاع مغشوش که جهان و 
جهانیان را سراسر پریشان حالی و رنجیدگی خاطر فرا گرفته، 
رسیدن یک روزِ »خبرنگار«ِ دیگر اتفاق خاص و مهمی به شمار 
نمی آید. لااقل به زعم من که چنین است. خصوصا که شخصا 
معتقدم در شرایط فعلی - نه صرفا در ایران، بلکه سراسر جهان- 
برای یافتن »خبرنگار« به معنای دقیق و درست کلمه تنها 
داستان های  یگانه  و  داشتنی  کاراکتر دوست  به  می توان 
مصور جناب آقای »هرژه« یعنی »تن تن« پناه برد. اصلا با 
این تفاسیر، مگر وجود خارجی خبرنگار محلی از اعراب دارد؟ 
حالا گیرم که هر از چندی سر و کله یک »جولیان آسانژ« 
یا چنین »خبرنگارانی« هم انگشت شمار در گوشه و کنار 
جهان پیدا شود که عاقبت آن ها هم چیزی جز »زندان تن« 
-در عین رهایی روح- نیست؛ اما آیا عقلانی و امکان پذیر 
است که صرفا با وجود چند مصداق جزئی در سراسر جهان 
چیزی تحت عنوان »خبرنگار« را به یک کل تعمیم داد که 
عهده دار وظیفه خطیر »خبررسانی« با شعار »پل میان مردم 
و مسئولان« است؛ و باورش کرد؟ چند خبرنگار ایرانی و 
فرنگی می شناسید که پا فراتر از فرمانبرداری و بلندگو بودن 
صرف حاکمیت ها در سراسر جهان -ذیل عنوان »پروپاگاندا«ی 
آن ها- بگذارد و »بدون واسطه« و »هم نفس با مردم« مشغول 
خبررسانی و تهیه »گزارش های واقعی« باشد!؟ یا اصلا راه دور 
نرویم! در همین »استان البرز« خودمان؛ آخرین کار پژوهشی 
و تحلیلی و عمیق یک خبرنگار مربوط به کدامین پروژه و 
تحت چه سرتیتر و در چه سالی بوده است؟ ای بابا »حاجی 
آقا« کجای کاری؟! ما هنوز سر این مسئله »کل کل« داریم که 
خبر ورود فلان فرماندار، شهردار، استاندار یا وزیر و وکیل به 
فلان جا را یک یا دو دقیقه زودتر از دیگر پایگاه های خبری 
کار کنیم؛ ما را چه به این حرف ها؟! شخصا معتقدم که 
همگی مان از جمله خودِ نگارنده در بهترین حالت »نویسنده« 
هستیم که گاها چیزکی می نویسیم و بس و »معنا« را غافل 
شده ایم. »معنا«یی که می سازد »ما« و »جامعه« را.  به قول 
یکی از نویسندگان مهم و تاثیرگذار معاصرمان:»آنچه که بشر 
جست و جو می کند دزد و گردنه گیر و کلاش نیست. چون بشر 

برای زندگی خویش معنی لازم دارد.«

حمد حسن وزیر بهداشت لبنان روز گذشته اعلام کرد که 
شمار قربانیان انفجار دیروز بیروت به ۱۱۳ نفر رسیده و ده ها 

تن نیز هنوز زیر آوارها هستند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از شبکه خبری المیادین، 
وزیر بهداشت لبنان بعد از پایان نشست کابینه گفت: در 
ایجاد  برای  امروز در خصوص تدوین سازوکاری  نشست 
بیمارستان های صحرایی برای درمان و رسیدگی به افراد 

زخمی توافق شد.
وی افزود: تاکنون شمار شهدا به ۱۱۳ نفر رسیده و ده ها تن 

نیز هنوز زیر آوارها هستند.
انفجار  بود که تعداد مفقودان  اعلام کرده  حسن پیشتر 

بیروت بیشتر از تعداد قربانیان این حادثه است.
دولت لبنان نیز ضمن اعلام حالت فوق العاده در کشور به 
مدت دو هفته،  فرمانده ارتش را مامور کرد تا مسئولان بندر 

بیروت را در بازداشت خانگی قرار دهند.
عصر سه شنبه بود که در پی وقوع آتش سوزی گسترده  در 
یکی از انبارهای مواد آتش زا واقع در بندر بیروت، انفجار 
مهیبی رخ داد که در اثر آن، ۱۱۳ نفر کشته و بیش از ۴ هزار 

نفر زخمی شدند.
کشورهای مختلف جهان روز چهارشنبه با ارسال پیام هایی، 
با مردم و دولت لبنان ابراز همدردی و آمادگی خود را برای 

کمک به این کشور اعلام کردند.

گمانه زنی های بی اساس درباره انفجار بیروت

در حالی که جامعه لبنان به شدت در شوک انفجار روز 
گذشته بندر بیروت قرار دارد، شبکه وابسته به سعودی ها با 
طرح اتهام زنی های بی اساس به دنبال بهره برداری از شرایط 

موجود است.
انفجار بزرگی که روز سه شنبه ۱۴ مرداد در نزدیکی بندر 
بیروت به وقوع پیوست، دنیا را در بهت و حیرت فرو برده 
است. این انفجار مهیب بخش بزرگی از بیروت را به ویرانه 
تبدیل کرد. حدود یک صدر نفر جان خود را از دست دادند و 

حدود چهار هزار نفر زخمی شده اند.
بر اساس اعلام مقامات رسمی لبنان این اتفاق ناشی از 
انفجار اولیه انبار مواد محترقه و سرایت آن به یک انبار محل 
نگهداری ماده منفجره نیترات آمونیم رخ داده است. حسان 
دیاب نخست وزیر لبنان وعده داده که همه تلاش دولت 
را برای رسیدگی به ابعاد مختلف این رخداد به کار خواهد 

گرفت و با مقصران احتمالی برخورد قانونی خواهد شد.
خبرگزاری ملی لبنان هم گزارش کرده که آتش سوزی باعث 
انفجار در انباری شده که مواد قابل انفجار نگه داری می شد. 
بنا به این گزارش، موادی که در سال های اخیر ضبط شده 

بودند در این انبار نگهداری می شدند.
رژیم صهیونیستی که در رخدادهایی از این دست معمولا در 
جایگاه متهم ردیف اول است، اعلام کرده است که نقشی در 

این حادثه نداشته است. اما یک مقام نظامی ارتش لبنان 
در مصاحبه با آسوشیتدپرس گفته است احتمال مشارکت 
اسرائیل در انفجارهای بندر لبنان همچنان مطرح است. 
عده زیادی از کسانی که شاهد انفجارها بوده اند صدای 
هواپیماهای جنگنده را در آسمان بیروت شنیده اند. این در 
حالی است که در روزهای گذشته پهپادها و جنگنده های 
رژیم صهیونیستی بارها در آسمان بیروت مشاهده شده اند.

اما سناریو سازان سعودی در این میان تلاش کردند این 
انفجار را به حزب الله لبنان نسبت دهند. موضع گیری 
عجیب شبکه تلویزیونی العربیه که وابسته به عربستان 
سعودی است قابل تامل است این شبکه با انتشار اخبار 
دروغ اعلام کرده که انفجار انبارهای مهمات حزب الله عامل 

بروز این رخداد بوده است.
طرح چنین ادعاهای بی پایه و اساسی هدفی جز ایجاد چند 
دستگی و شکاف در میان مردم لبنان ندارد. اما در عین حال 
این موضع گیریها نشان می دهد که برای برخی قدرتهای 
منطقه ای و بازوهای رسانه ای آنها اساسا جان مردم هیچ 
اهمییتی ندارد و باید از هر اتفاقی برای آسیب زدن و انتقام 

گیری استفاده کرد.
بر خلاف ادعای شبکه سعودی منابعی در لبنان م  گویند 
نیترات های  نگهداری  انفجار محل  از  ناشی  اتفاق  این 
توقیفی بوده است. آن ها به نوع انفجار استناد می کنند 
که مشخص است انفجار ناگهانی و حجیم مواد شیمیایی 
بوده است که در لحظه ای کوتاه کل بندرگاه و اطرافش را 

درنوردید.
در این میان میشل عون، رئیس جمهوری لبنان، در توییتی 
نیترات  تن  که ۲۷۵۰  نیست  پذیرفته شده  این  نوشته 
آمونیوم )کود شیمیایی( بدون در نظر گرفتن نکات ایمنی 

انبار شده باشد.
برخی خبرگزاری ها نیز گمانه زنی کرده اند که ممکن است 
حریری،  رفیق  قتل  بررسی  بین المللی  دادگاه  با  انفجار 

نخست وزیر اسبق مرتبط باشد.
اتهام زنی های بی اساس در خصوص چنین اتفاقی و متهم 
کردن گروه ها بدون دلیل و براساس فرضیه های بی اساس 
تنها نتیجه ای که در بر دارد افزایش بحران است و نه آرام 

کردن اوضاع.
از سوی دیگر عده ای معتقدند که این انفجار تیر خلاصی 
به دولت حسان دیاب بود. چرا که در اثر این انفجار تنها 
یک بندر منهدم نشده بلکه گلوگاه اقتصادی لبنان نابود 
شده است چرا که بخش عمده واردات این کشور از بندر 
بزرگ بیروت انجام می شد و این بندر در حکم انبار لبنان 
نیز بود. بر اساس برآوردهای اولیه، تقریبا تمام ذخایر آرد و 
گندم در این انفجار از بین رفته و ۹۰ درصد داروهای دپو 
شده در بندر، کاملا سوخته است. این انفجار ضربه ای کاری 
به لبنان است که اقتصادش به تقریبا طور کامل وابسته به 

صادرات است.
حسین دیاب، نخست وزیر لبنان گفته کسانی که در انفجار 
روز سه شنبه دست داشته اند پاسخ گوی اعمالشان خواهند 
بود. او گفت که تحقیق درباره انفجار شامل انبار خطرناکی 
هم می شود که از سال ۲۰۱۴ در این بندر بوده است. دیاب، 
گفته که فعلا اولویت با مداوای مجروحان و پیدا کردن 

جسد کشته شدگان است.
مروان عبود، استاندار بیروت در بازدید از بندر این شهر 
در پی انفجار مهیب امروز اظهار داشت: پایتخت لبنان 
شهری فاجعه زده شده است. انفجار امروز مانند بمباران 
»هیروشیما« و »ناکازاکی« بوده و آنچه اتفاق افتاد در لبنان 

بی سابقه است.
 در چنین رخدادهایی عقل و انصاف ایجاب می کند که 
کشورها و دولت ها ضمن ابراز همدردی با دولت و ملتی که 
دچار خسران و زیان سنگینی شده کمک کنند تا این کشور 
از شوک ایجاد شود بیرون بیاید. رویکردی که البته طی 
ساعات پس از بروز انفجار از سوی کشورهای مختلف رعایت 
شده است. اینکه در چنین شرایطی و در حالی که هنوز 
اجساد جان باختگان در زیر آوار هستند، رویکردهای سیاسی 
و تفرقه افکنانه نه تنها راهگشا نیست بلکه زخمی بر پیکر 

آسیب دیده ای است که نیازمند همراهی و همدلی است.

ذخایر غلات کشور کفاف یک ماه را هم نمی دهد!

به  اشاره  با  گذشته  روز  لبنان  اقتصاد  وزیر  نعمه  راؤول 
آسیب دیدگی شدید سیلوهای غلات در انفجار و آتش سوزی 
دیروز بندر بیروت،  گفت: ذخایر غلات کشور کفات کمتر از 

یک ماه را می دهد.
نعمه در مصاحبه با خبرگزاری رویترز اعلام کرد: ما در حال 

حاضر به دنبال جایی برای ذخیره سازی غلات هستیم.
وی تاکید کرد: لبنان برای تامین امنیت غذایی نیاز به 

ذخائری دارد که حداقل برای سه ماه کافی باشد.
از سوی دیگر مروان عبود استاندار بیروت در مصاحبه با 
شبکه خبری اسکای نیوز گفت: سیلوهای گندم در نتیجه 
انفجار و آتش سوزی دیروز بیروت تقریبا به طور کامل نابود 

شدند و تنها مقداری گندم در انبارها باقی مانده است.
وی ادامه داد: میزان گندم موجود برای یک مدت طولانی 
کفایت نمی کند و باید از بندر طرابلس گندم وارد کشور شود.
عصر دیروز سه شنبه در پی وقوع آتش سوزی گسترده  در 
یکی از انبارهای مواد آتش زا واقع در بندر بیروت، انفجار 
مهیبی رخ داد که در اثر آن، بیش از ۱۰۰ کشته و ۴ هزار 

زخمی بر جای گذاشته است.
در اثر این انفجار تمامی سیلوهای گندم این بندر نابود شده 
است؛ ۹۰ درصد از گندم مصرفی این کشور وارداتی بوده و 
اکثر آن از طریق ترمینالی انجام می شده که در قلب این 

انفجار قرار داشته است.

گزارش اول

»دنیای هوادار« از انفجار بیروت گزارش می دهد؛

بیش از 100 تن کشته و هزاران زخمی!

طنز مکتوب

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید محمود صارمی  را گرامی می دارد

مهدی تیموری

 سردبیر
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»مدیر جهاد کشاورزی کرج« خبر داد:

تولید 10 میلیون اصله نهال 
مثمر و غیرمثمر 

حدود  سالانه  گفت:  کرج  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
۱۰میلیون اصله نهال مثمر و غیرمثمر در نهالستان های این 

شهرستان تولید می شود.
اسماعیل صارمی روز گذشته در آیین تجلیل از خبرنگاران 
افزود: این نهال ها در ۵۰۵ هکتار نهالستان تولید می شود که 
بخش عمده ای از آن به استان های دیگر و حتی کشورهای 

همسایه شمالی صادر می شود.
وی تولیدات نهال در کرج را نسبت به دیگر شهرستان ها و 
استان ها از لحاظ کیفی بسیار مناسب عنوان کرد و بیان 
داشت: بسیاری از نهال ها در کرج به صورت کشت بافت و در 
شرایط آزمایشگاهی تولید می شود که در نتیجه مقاومت آن 

ها نسبت به آفات و بیماری ها بیشتر است.
وی با بیان اینکه در سال زراعی ۸۹-۸۸ حدود ۵۸۰ هکتار 
از اراضی زراعی این شهرستان زیر کشت محصول استراتژیک 
محصولات  از  دیگر  یکی  داشت:  اظهار  گرفت،  قرار  گندم 
استراتزیک زراعی، کشت دانه روغنی کلزا است که به لحاظ 

وابستگی به دانه های روغنی بر روی آن متمرکز شده ایم.
صارمی  گفت: در سال زراعی ۸۹-۸۸ این محصول در ۱۳۰ 
هکتار از اراضی کشاورزی کرج کشت و حدود ۷۰۰ تن دانه 

روغنی به مراکز خرید شهرستان تحویل شد.

تولید بیش از ۵۲ هزار تن محصولات باغی در کرج

مدیرجهاد کشاورزی کرج با اشاره به اینکه ۳۸۰۰ هکتار از 
اراضی کشاورزی کرج به صورت باغ است، افزود: هر ساله 
حدود ۵۲ هزار و ۵۶۶ تن انواع میوه های دانه دار و هسته دار 

در این شهرستان تولید می شود.
وی سطح گلخانه های کرج را ۱۸۴ هکتار عنوان کرد و تصریح 
کرد: همچنین ۳۲۴۵ تن انواع محصول سبزی، صیفی و زراعی 

زیر سقف گلخانه های کرج برداشت می شود.
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کرج با بیان اینکه توسعه 
کشت های گلخانه ای یکی از سیاست های اصلی وزارت 
جهاد کشاورزی به شمار می رود، گفت: با توسعه این نوع 
کشت تلاش می کنیم تا در سطحی کمتر عملکرد بیشتری در 

تولیدات کشاورزی داشته باشیم.
وی افزود: در سال های گذشته از منابع آبی بدون برنامه بهره 
برداری شده که شاهد هستیم که سطح منابع آبی زیرزمینی 

افت شدیدی داشته است.
صارمی اظهار داشت: با توسعه کشت گلخانه ای نه تنها از 
منابع آبی استفاده بهینه داریم با این میزان نیز بهره وری آب را 
افزایش داده ضمن اینکه آفات و بیماری ها نسبت به فضای 

باز خیلی کمتر است.

تولید ۳۹ هزار و ۶۶۰ گلدان و گل شاخه بریده در کرج

مدیر جهاد کشاورزی کرج یکی دیگر از فعالیت های بخش 
کشاورزی شهرستان را تولید گل های زینتی و شاخه بریده عنوان 
کرد و گفت: در این شهرستان حدود ۳۹ هزار و ۶۶۰ گلدان گل و 

گل شاخه بریده تولید و تحویل مراکز خرید شده است.
قارچ  تولیدی  واحد  کرج ۵  در  همچنین  داد:  ادامه  وی 
خوراکی فعال هستند که ۲۵۰۲ تن تولیدات این واحدها 

در طی سال است.
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کرج در ادامه به موضوع حفظ 
کاربری اراضی کشاورزی اشاره کرد و گفت: استان های البرز و 
تهران و به خصوص شهرستان کرج شرایط خاصی را نسبت به 

بقیه کشور از لحاظ اراضی کشاورزی دارند.
وی افزود: در این استان ها روز به روز شاهد افزایش ارزش 
افزوده اراضی کشاورزی می باشیم که به نفع این اراضی نبوده 

و به معنای از بین رفتن کاربری اراضی کشاورزی می باشد.
صارمی اضافه کرد: ضمن اینکه توسعه بی حد و مرز باغات 
را داریم که هیچ محصول تولیدی از این اراضی به بازار راهی 

نمی شود.

هفدهم مرداد یاد آور روزی است که خون به ناحق ریخته 
مردی که رسالت خبر رسانی و آگاهی بخشی صحیح و 
دقیق را حتی در میانه جهنمی بپا شده از سوی اشرار و 
اشقیاء درک کرده بود، اسباب نقش بستن عنوانی در تقویم 
کشورمان شد که تا آن روز وجود نداشت. محمود صارمی 
همان خبرنگاری بود که رسالت قلم و آگاهی رسانی را در 
بالاترین سطح و با نثار خون خود، با جهاد و شهادت در هم 
آمیخت و جان را گواه ارزش هایی کرد که باید هر فردی 
که خود را در این سرزمین روزنامه نگار و خبرنگار می داند، 
مدعی آن باشد  و از آن دفاع کند. همان ارزش هایی که 
امروز در پس هجمه سنگین و همه جانبه دشمن در جبهه 
های اقتصادی و فرهنگی، رسانه ای، به این کهن مرز و 
بوم و ملت هزاران ساله اش، جلوه ای صد چندان یافته و 
آنان که خود در این هماوردی با خصم در جبهه حق می 
دانند، بیش از پیش باید در دفاع و حفاظت از آن و حتی 
پراکندنش ساعی و کوشا باشند تا این سرزمین سربلند و 

سپنتای تاریخ، جاوید بماند.
حال که در پیشواز چنین روزی قرار داریم چه بهتر که 
برخی مسائل پیرامون قشر خبرنگاران و مطبوعاتی ها، از 
آفات تا مشکلات را هرچند کوتاه و در چند سطر بگوییم 
و به میان اندازیم تا در این زمان که به یمن نزدیکی روز 
خبرنگار، توجه ها به این قشر بیشتر از قبل جلب شده، 
بتوانیم حرف دل و شاید درد دل های خود و این قشر 
غالبا مظلوم و زحمتکش و متهعد را به گوش مخاطبان و 

مسئولان برسانیم.
ابتدا به مسائل استان خودمان بپردازیم که حالا با معاونت 
بسیاری  امیدهای  استان،  ارشاد  اداره  جدید مطبوعاتی 

را در اصحاب رسانه برانگیخته و مدیریت جهادی فعلی 
برای ساماندهی معضلات و مشکلات مطبوعات و قشر 
خبرنگار و روزنامه نگار، نوید رزوهای بهتری را برای اصحاب 
قلم در استان می دهد. روندی که امیدواریم با مساعدت 
مدیران بالادستی و یاری تمامی مطبوعاتی ها و دلسوزان 
قلم، حرکت و شتاب بیشتری یابد و بساط ناعدالتی ها و 
نابسامانی هایی که بسیاری از اصحاب فرهنگ و مطبوعات 
استان را می آزارد برچیند و جایگاه واقعی و رفیع مطبوعات 
استان پیش از گذشته و در راستای اعتلای فرهنگی استان 

جلوه گر و مشعشع شود.
و اما بعد در سطح کشوری و ملی متاسفانه کسر قابل 
توجهی از روزنامه نگاران و خبرنگاران کشور بیش از تعلقات 
ملی و اعتقادی و دینی فراگیر، آغشته به آفت پیروی از 
بعضا قومی  افکار جناحی و سیاسی و حتی  و  امیال 
خویش شده اند و امروز که سرحدات اعتقادی و ملی و 
حاکمیتی کشور مورد حمله شیاطین و اجامیر بیگانه قرار 
گرفته و ضرورت پاسداری از آن در سنگر های فرهنگی 
و به خصوص مطبوعات و رسانه ها  صدچندان شده، 
درگیر کشاکش های سیاسی و جناحی خویش شده اند 
و بدبختانه برخی در این جدال بی توجیه و مضر، کار را به 
جایی رسانده اند که در عوض پایبندی به رسالت قلم که 
امروز ضرورت مقابله با جنگ نرم و هجمه رسانه ای دشمن 
است، بضعا با دشمن هم آوایی دارند و به صدای دشمن 

ضریب و پژواک هم می دهند.
همانانی که همسو با نامحرمان فریادهای قوم گرایان را 
منعکس می کنند یا آن هایی که هشتگ های دشمن 
ساخته را اینجا و در داخل عیار می دهند و مشروعیت 
می بخشند و یا در سیاه نمایی و رهزنی امید ملت به 
آینده، پشت سره رسانه های دشمن در حرکتند  و بدبختانه 
»سربازان جریان تحریف« شده اند و با بسیاری از تحرکات 
اینچنینی و بر خلاف نیاز امروز کشورکه یک سامانه جامع 
رسانه ای برای پدافند هجمه دشمن است و رسالت قلم که 
پاسداری از حریم و حرمت کشور و انقلاب و ملت ایران 
است، رسانه هایشان را به پایگاه دشمن و خانه اغیار تبدیل 
کرده اند. و امروز بر همه جامعه متعهد مطبوعاتی کشور 
فرضی ملی است که با این جریان ناپاک و نامحرم به مقابله 
برخیزد و حتی اگر نیاز بود بازوهای قضائی و امنیتی کشور 
را هم به استمداد طلبد تا بیش از این، نااهلان نتوانند 
به نام آزادی بیان، عزت و آبرو و استقلال و آرزوهای یک 
ملت را نیشدر بزنند و با قلمی که به نیابت از دشمنان این 
سرزمین بر کف دارند، مطامع خویش کامانه خود و اربابان 
پلیدشان را در ذهن ملت سرافراز ایران نقش زنند. همانی 
که تاریخ ایران کم از آن زخم نخورده و آسیب ندیده است و 
باز هم اگر مجاهدت و بی پروایی قلم های پاک و حمایت 
مسئولان جهادی و دلسوز و متعهد در صحنه نباشد، آسیب 

های بدتری را در این هنگامه خطیر خواهد زد...

یادداشت

باز هم مردادماه و...

خبرنگار – آمال و آفات
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رضا تواضعی

  نویسنده

اجتماعی

۵۰ هزار بسته حمایتی به نیازمندان البرز تعلق گرفت

دکتر »حسین کریم«:

آمار قطعی مبتلایان کرونا در البرز به 13 هزار و 144 نفر رسید

استاندار البرز اعلام کرد که از سوی بنیاد مستضعفان 
کشور ۵۰ هزار بسته ۳۰۰ هزار تومانی برای حمایت از 
نیازمندان زیر پوشش کمیته امداد امام خمینی)ره( ، 
بهزیستی و جامعه هدف قرارگاه استانی کمک های 

مومنانه و مواسات این استان اختصاص یافته است.
به گزارش »دنیای هودار«، عزیزاله شهبازی در نشست 

البرز افزود:  چندی پیش  قرارگاه مواسات و همدلی 
بنیاد  از سوی رییس  با پیگیری های صورت گرفته 
مستضعفان کشور  پنج میلیارد تومان اعتبار برای کمک 
به آسیب دیدگان ناشی از شیوع کرونا اختصاص یافت.

هستیم  درصدد  ای  ویژه  اهتمام  با   : داد  ادامه  وی 
به گونه ای برنامه ریزی و رصد شود که هیچ خانواده 

نیازمندی از کمک های همدلی و مواسات بی بهره نماند.
استاندار البرز گفت: تاکنون هزاران بسته حمایتی به 

اقشار کم درآمد استان البرز اعطا شده است.
رزمایش مواسات و همدلی البرز در سه مرحله برگزار می 
شود که مرحله اول آن همزمان ن با عیدسعید غدیرخم 

خواهد بود.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان البرز اعلام کرد که 
با بستری شدن ۸۱ مورد جدید، شمار بیماران مشکوک 
، متحمل و قطعی کرونا در این استان به ۱۳ هزارو 

۱۴۴ نفر رسید.
گزارش روز گذشته مرکز اطلاع رسانی دانشگاه علوم پزشکی 
البرز به نقل از دکتر حسین کریم حاکی است که  طی ۲۴ 
ساعت گذشته ۵۴۷ بیمار جدید به مراکز بیمارستانی البرز 

مراجعه کردند که ۸۱ نفر آنان بستری شدند.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی البرز گفت:  مجموع کل 

موارد بستری شامل  قطعی ، محتمل و مشکوک  از 
ابتدای شیوع کرونا تا به امروز در استان البرز ۱۳ هزارو 
۱۴۴ نفر بوده که از این تعداد ۱۱ هزار و ۳۵۸  مورد 

قطعی مثبت تشخیص داده شده است.
نفر  تعداد  ۵۴۷  زمان حاضر  در  اینکه  بیان  با  کریم 
شامل قطعی، محتمل و مشکوک در مراکز درمانی البرز 
بستری هستند، افزود: از این تعداد  تاکنون ۲۱۵ نفر 

بیمار قطعی کووید- ۱۹ تشخیص داده شده است.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی البرز عنوان کرد: متاسفانه 

در ۲۴ ساعت گذشته هفت بیمار کووید- ۱۹ در البرز 
جان خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان این 

بیماری  در استان به ۷۷۷ نفر رسید.
دکتر کریم تصریح کرد: از ابتدای شیوع کرونا تا کنون 

۱۱ هزار و ۸۰۶ نفر  از مراکز درمانی ترخیص شده اند.
بیماران متحمل به افرادی گفته می شود که پزشکان 
می  تشخیص  کرونا  ویروس  به  آنان  ابتلای  احتمال 
دهند و بیماران مشکوک شامل افرادی است که دارای 

یک یا چند علائم مشابه کرونا هستند.

پیام همدردی رهبر معظم انقلاب با مردم لبنان
متن کامل پیام رهبر انقلاب که در حساب توئیتر پایگاه اطلاع رسانی KHAMENEI.IR منتشر شد بدین شرح است:»در 
فاجعه دردناک انفجار بندر بیروت -که منجر به کشته و زخمی شدن تعداد زیادی از مردم و خسارات شدید شده - با 
شهروندان عزیز لبنانی همدردیم و در کنار آنان هستیم. صبر در برابر این حادثه، برگ زرینی از افتخارات لبنان خواهد بود.«

»البرز« چه خبر؟
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شهری »گلوريا امرسون« خبرنگار قديمی روزنامه های آمريكا كه روش تازه ای در گرفتن و نوشتن خبر بكار برده بود و در 
اين زمينه به شهرت رسيده بود 5 ژوئيه 2004 در آپارتمان خود در محله منهتن شهر نيويورك » مرده « يافت شد.

در چنین روزی !

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

ممانعت از ورود پسماند برخی از 
واحدهای صنعتی البرز به تهران

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان تهران خبر داد که 
سازمان مدیریت پسماند شهرداری های ملارد و صفادشت 
مکلف شدند از پذیرش پسماندهای مشکین دشت و برخی 
از واحدهای صنعتی استان البرز خودداری و نسبت به لغو 

قراردادهای منعقده در این زمینه اقدام کنند.
درخصوص  محمودی  سعید  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
مصوبات کارگروه مدیریت پسماند استان تهران گفت: یکی 
از موضوعات مطرح شده در این نشست تعیین ساز و کار 
احداث واحدهای بازیافت در اراضی هوشنگ آباد و عزیزآباد 
بود که در این خصوص مقرر شد، کمیته تخصصی و فنی 
با محوریت فرمانداری شهرستان ری و با حضور نمایندگان 
سازمان های جهاد کشاورزی و صنعت، معدن و تجارت 
استان، سازمان  زیست  اداره کل حفاظت محیط  استان، 
استانداری  فنی  دفتر  و  استان  های  شهرداری  همیاری 
تشکیل و پس از اخذ اطلاعات مرتبط، مراتب بررسی و برنامه 
عملیاتی ساماندهی واحدهای بازیافت پسماندهای خشک 
نهایی در کارگروه  مدیریت  برای تصویب  شهرستان ری 

پسماند استان ارائه شود.
وی با بیان اینکه مقرر شد کلیه بخشداران، شهرداران و دهیاران 
شهرستان ری، اطلاعات مربوط به واحدهای بازیافت رسمی و 
غیر رسمی مستقر در این شهرستان را تا پایان مرداد ماه سال 
جاری به کمیته موضوع بند یک مصوبات، ارائه کنند، گفت: 
همچنین مقرر شد سازمان جهاد کشاورزی استان نسبت به 
اعلام وسعت اراضی تغییر کاربری یافته توسط واحدهای 
بازیافت مستقر در حوزه شهرستان ری و سایر شهرستان های 
غرب و جنوب غرب استان اقدام و موارد مرتبط با شهرستان 

ری را به کمیته موضوع بند یک مصوبات ارائه کند.
محمودی با اشاره به استقرار واحد بازیافت سیم و کابل  دارای 
پروانه بهره برداری  و مجوز محیط زیست در شهرک صنعتی 
شمس آباد شهرستان ری گفت: مقرر شد اطلاع رسانی برای 
استفاده از ظرفیت این واحد بازیافت جهت مدیریت سیم و 
کابل های ضایعاتی و جلوگیری از سوزاندن آن ها در دستور 
کار کمیته موضوع بند یک مصوبات قرار گیرد و تصمیمات 

کمیته مذکور برای تصویب نهایی به کارگروه مدیریت پسماند 
استان ارائه شود.

وی افزود: موضوع تعیین تکلیف اراضی ملی برای محل 
دفن پسماندهای رودشور از دیگر دستورکارهای این جلسه 
بود که مقرر شد، استانداری تهران به استناد نامه تقسیمات 
کشوری وزرات کشور مبنی بر قرار گرفتن اراضی مذکور در 
حوزه تقسیمات کشوری استان تهران با اداره کل ثبت اسناد و 
املاک استان مکاتبه و این اداره کل نیز با استفاده از ظرفیت 
های قانونی موجود، نسبت به صدور سند اراضی مورد نظر 

اقدام کند تا متعاقبا پیگیری های بعدی صورت پذیرد.
محمودی با اشاره به طرح موضوع بلاتکلیف بودن دفن نهایی 
پسماندهای پزشکی شهرستان های رباط کریم، بهارستان و 
اسلامشهر در این نشست گفت: مقرر شد سازمان مدیریت 
پسماند شهرداری های رباط کریم و بهارستان نسبت به 
احداث ترانشه مجزا مطابق با مفاد مندرج در پیوست ضوابط 
و روشهای مدیریت اجرایی پسماندهای پزشکی در محل 
دفن پسماندهای رود شور با نظارت اداره کل حفاظت محیط 
زیست استان و معاونت های بهداشتی دانشگاه های علوم 

پزشکی ایران و تهران، اقدام کند.
همچنین  تهران  استان  زیست  محیط  حفاظت  مدیرکل 
مدیریت  سازمان  به  اخترآباد  مرکز  واگذاری  درخصوص 
پسماند شهرداری صفادشت و ملارد نیز گفت: مقرر شد، 
سازمان مدیریت پسماند شهرداری های ملارد و صفادشت، 
درخواست واگذاری اراضی مورد نظر برای دفع پسماندها را با 
ذکر دقیق مساحت و مختصات جغرافیایی به منظور  طرح 
در کمیسیون مستند سازی  ماده 69 به اداره کل اقتصاد و 
دارایی استان ارائه کند تا این اداره کل استعلام های لازم 
را از دستگاه های ذیربط به ویژه  اداره کل منابع طبیعی و 

آبخیزداری استان انجام دهد.
وی افزود: سازمان مدیریت پسماند شهرداری های ملارد و 
صفادشت مکلف شدند از پذیرش پسماندهای مشکین دشت 
و برخی از واحدهای صنعتی استان البرز خودداری و نسبت 

به لغو قراردادهای منعقده در این زمینه اقدام کنند.

مدیریت شهریگزارش

»سلیم نژاد« با اشاره به قطعی مکرر آب در کرج:

ظرفیت و احداث تصفیه خانه های جدید توسعه یابد

کارگاه تولید ماسکِ رایگان در یک قدمی افتتاح

رئیس شورای اسلامی شهر کرج با بیان اینکه افت شدید و 
قطعی مکرر آب به معضلی جدید تبدیل شده است، خواستار 
توسعه ظرفیت و احداث تصفیه خانه های جدید به منظور 

افزایش حق آبه از سدهای امیرکبیر و طالقان شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، اکبر سلیم نژاد گفت: در شرایطی 
منابع آبی کرج عمدتا در اختیار پایتخت نشینان قرار می گیرد 
که اقصی نقاط شهر با معضل جدی افت فشار و قطعی مکرر 
مواجه هستند و با توجه به شیوع کرونا و گرمای کم سابقه 
هوا، نیاز مصرفی شهروندان افزایش یافته است و باید برای این 

مسئله چاره ای اندیشید.
وی افزود: کنترل و مهار روان آبها، استفاده از آب خاکستری و 
آب باران برای مصارف غیر شرب و اجرای آمایش سرزمین از 
راهکارهای مدیریت منابع آبی هستند که عملیاتی شدن آنها را 
باید از نهادهای مربوطه مطالبه گری نمود، همچنین شهروندان 
با توجه به قرار گرفتن در فصل تنش آبی باید مسیر صرفه 

جویی و استفاده بهینه از آب را در پیش بگیرند.
این مسئول با بیان اینکه تعویض تجهیزات قدیمی و فرسودگی 
زدایی از شبکه آبرسانی، مدیریت یکپارچه منابع آبی، تقویت 
منابع آبهای زیرزمینی، تقویت طرح های آبخیزداری و الزام 
نهادها به استفاده از آب های خاکستری در مصارف غیرشرب به 
ویژه آبیاری درختان و فضای سبز موضوعاتی هستند که شاید در 
نگاه نخست بدیهی به نظر برسند، خاطرنشان کرد: اما متاسفانه 

کم توجهی به این موارد شرایط کنونی را رقم زده است.
سلیم نژاد در پایان کیفیت ضعیف منابع آب آشامیدنی را 
یادآور شد و خاطرنشان کرد: مطالبه جدی شورای اسلامی شهر 
کرج از شرکت آب منطقه ای و آبفای استان اقدامات عملی 
برای توسعه ظرفیت و احداث تصفیه خانه های جدید است 
تا بستر تخصیص حق آبه بیشتر از سدهای امیرکبیر و طالقان 
فراهم شود و در این راستا آمادگی هرگونه مشارکت برای گذر از 

شرایط تنش آبی وجود دارد.

معاون فرهنگی شهردار کرج خبر داد که کارگاه تولید ماسک 
رایگان به زودی افتتاح خواهد شد.

به گزارش »دنیای هوادار«، حسین سعیدی سیرایی در بازدید 
از فرهنگسرای شهید آوینی، این مرکز را به عنوان یکی از 

فرهنگسراهای مهم سازمان عنوان کرد.
وی علاوه بر بررسی ابعاد مختلف نحوه خدمت رسانی به 
مردم، در جریان امور راه اندازی کارگاه تولید ماسک رایگان در 
این مجموعه قرار گرفت. در کنار کلاس های متعدد فرهنگی 
و خدمات اجتماعی فرهنگسرای شهید آوینی، کارگاه جهادی 
تولید ماسک جهت توزیع رایگان بین نیازمندان، یکی از نقاط 
قوت این مجموعه بوده است که با تجهیز و استقرار ادوات 
و وسایل مورد نیاز، در آینده ای نزدیک مورد افتتاح و بهره 

برداری قرار می گیرد.
سعیدی در این بازدید با اشاره به اینکه مراکز فرهنگی نقطه 
اتصال مدیریت شهری با مردم هستند، گفت: هم اکنون 

در اکثر نقاط شهر کرج به خصوص مناطق کم برخوردار، 
مراکز فرهنگی هنری تحت پوشش این سازمان وجود دارد 
که در پی آن هستیم تا با تزریق بودجه و انجام اقدامات 
مختلف، فرهنگسراها رنگ و بویی تازه به خود گیرند و تعداد 
بیشتری از شهروندان را به خود جذب کنند و در نهایت با 
ارائه خدمت مناسب، بخشی از حقوق شهروندی جامعه را 

تقدیم به شهروندان نمایند.
وی افزود: یکی از سیاست های اصلی این سازمان، کاهش 
فاصله مردم با مدیریت شهری است که فرهنگسراها مکان 

خوبی برای تحقق این مهم هستند.
معاون شهردار در ادامه عنوان کرد: در فرهنگسرای شهید 
آوینی راه اندازی کارگاه تولید ماسک و توزیع رایگان بین 
نیازمندان اقدام بسیار شایسته ای است که در بحران ویروس 
کرونا می تواند سهم بسزایی در پیشگیری از شیوع بیشتر 

آن داشته باشد.
پیش از انقلاب یك طبقه »شازده« محدود داشتیم كه رگه 
های ان همه جا بود. صد سال یكبار هم بچه آشپزی پیدا 
می شد »آبجی« شاه را می گرفت و خودش را می چپوند. 
این شازده ها انقلاب كه شد »سه سوت« دارایی هاشون را 

نقد كردند و رفتند!
صبح ٢٣بهمن قرار بود همه با هم برابر شوند. ولی حالا 
بعد از نزدیك نیم قرن از عمر جمهوری اسلامی به جایی  
رسیدیم كه از بالاترین تا پایین ترین رده یك تشكیلات كه 
لقب »رئیس« بر خود دارند حتی اگر معاون سوم دهیاری 
»قارپوزآباد« و منشی فلان شعبه و شورا هم باشند خود را 
مستحق دفتر كار دویست متری و اتاق مخصوص ریكاوری 
اداری و راننده درب منزل می داند و اگر از بركات رئیس 
بودن صاحب ویلا و شاسی نشده باشند رسما اعلام بی 
عرضگی كرده و سرخورده و افسرده شدند. در واقع اضافه 
شدن لحظه به لحظه به جمعیت قشر آقازاده و خواهرزاده و 
»داماد آقای« بی اصل و نسب آن هم با استفاده از رانت و 

سرقت از ثروت ملی از یك طرف و رفقای عاشق بند كیف 
غیرایرانی كه به سبب طولانی شدن دوره آویزان بودن حالا 
تبدیل به شریك مدعی شده و رسما ایران را »دوست فلوس 
دار« معرفی می كنند باعث ته كشیدن گنج نادری شده و 
تازه به این درك متقابل رسیدیم كه فقط باید روی هشتاد 
میلیون خودمان حساب كنیم  ولاغیر! دوستی با شغال و 
روباه، مرغدانی را به خطر می اندازد و رفاقت با گرگ و پلنك 
جان آدم های خانه را! اگر روزی مثل شتر خود را ساختیم 
و دور را دیدیم و با حفظ و توسعه روابط متقابل محترمانه 
با دنیا، فقط روی كوهان و صبر و تلاش و پتانسیل عظیم 
و منابع »باكران« خودمان حساب كردیم امید به توسعه و 
افزایش روزهای شاد و امیدآفرین این ملت بالیاقت هست. 
آن روز روباه می فهمد كه اگر»دُمش«را به »دُمِ« ایران ببندد 
آویزان و هلاك می شود »كُنده ترها« هم خرفهم می شوند 
كه كوچكترین جسارت باعث می شود گله سربازانش زانو 

بزنند. چنانكه زدند...
ولی شرط رسیدن به این وضعیت مطلوب تحقق حداقل 
عدالت اجتماعی و اقتصادی است؛ البته فعلا كه »تركِ« 
طبقاتی طی این چهل و اندی به »شكاف« و امروز به »دره« 
طبقاتی تبدیل شده و می رود تا جامعه را از وسط »شقه« 

كند!

محیط زیست

سعید  شفیعیان

 نویسنده

دره طبقاتی!
طنز مکتوب
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»کیارستمی و عصای گمشده« در جشنواره یونان به نمایش در می آیدفرهنگی
فیلم بلند کیارستمی و عصای گمشده به کارگردانی محمودرضا ثانی و تهیهکنندگی بهروز نشان در هفتمین جشنواره بین المللی 
مستند »لراپترا« در کشور یونان به نمایش در می آید. این فیلم در بخش رقابتی جشنواره بین المللی مستند »لراپترا« در کشور 

یونان حضور دارد که جنوبی ترین شهر اروپا است و به چهار راه فرهنگ ها و قاره ها شناخته می شود.

روز گذشته برای »مهران مدیری« بسیار شلوغ، غیرمنتظره و 
البته پرحاشیه سپری شد؛ نخست که مشروح نشست خبری 
عنوان  تحت  »رفاه«  ای  زنجیره  فروشگاه  با  وی  همکاری 
»سفیر« این برند به صورت تیتروار بر روی خروجی رسانه ها 
قرار گرفت، سپس خبر ساخت فصل دوم سریال »هیولا« را 
داد -که روز گذشته هم پیمان قاسم خانی در گفت و گو با 
»فریدون جیرانی« از همکاری مجددش با او خبر داده بود- و 
نهایتا خبری که تا دقایقی تیتر یک سرویس فرهنگی-هنری 
پایگاه های خبری رسمی و غیررسمی بود و مجوب شوک 
اهالی فرهنگ ، هنر و رسانه شد: »مهران مدیری به علت 
عارضه قلبی در بیمارستان بستری شد«! البته همانطور که 
پیش بینی می شد، ماجرا سکته یا عارضه قلبی نبود و »غلو 
رسانه ای« نقش مهمی در این زمینه ایفا کرد و نهایتا پس از 
»ناراحتی معده« و مراجعه به پزشک، مشکلات این هنرمند 
رفع شد و به شرایط عادی بازگشت! حال در ادامه مشروح 
نشست روز گذشته که سبب امضای تفاهمنامه و همکاری 

»مهران مدیری« و »رفاه« شده را می خوانید.
به گزارش »دنیای هوادار«، مهران مدیری نیز در این نشست 
گفت: شخصا هیچگاه در بحث تبلیغات نبوده ام و اکنون به 
دلیل بعد مسئولیت اجتماعی این کار آن پذیرفتم. چراکه 
بنابر این همکاری قرار است بخشی از فروش ماهانه، سالانه 
فروشگاه رفاه در تمام کشور به مسائل مختلفی همچون 
کودکان کار، بیماران تالاسمی و هر آنچه که در جامعه ما 
با مشکل مواجه است اختصاص داده شود. به نظرم یک 
همکاری خوب و مفید با فروشگاه رفاه در حال شکل گیری 
است. در این توافق قرار است یک کار خوب و مفید انجام 
شود. این کار یک نوع مسئولیت اجتماعی و کمک به افرادی 
است که نیازمند کمک هستند. بنابراین در شرایطی که ما 

به سر می بریم این توافق می تواند سبب کمک شایانی به 
افراد زیادی در جامعه باشد. بارها گفته و بازهم می گویم در 
شرایطی هستیم که فقط خودمان باید به خودمان کمک 

کنیم.
وی ادامه داد: بر اساس همکاری شکل گرفته قرار است هر 
نفری که از فروشگاه رفاه در سراسر کشور خریداری می کند، 
از آن به دانش آموزانی که توان تامین هزینه  هزار تومان 
تحصیل و لباس خود را ندارند اختصاص پیدا می کند. چنین 
اتفاقی از سوی من همواره با استقبال همراه شده و می شود. 
چراکه این مبلغ بسیار بزرگی است که در پارت اول خود قرار 
است ۱۰۰ تا ۱۵۰ هزار دانش آموز را تحت پوشش قرار دهد. در 
پارت دوم نیز برنامه ریزی شده تا به مادرانی که در هزینه های 

با مشکل مواجه هستند کمک شود.
مدیری درباره نوع همکاری خود نیز توضیح داد: این کار 
قرار است با حضور من در تیزرهای تبلیغاتی، بیلبوردها و 
مکان های دیگر انجام شود. اکنون عضو خانواده رفاه هستم 
و هرکاری از دستم بر بیاید انجام می دهم تا بتوانم به مردم 

کمک بیشتری کنم.
وی همچنین درباره بحث تبلیغات و دستمزدی که در این 
پروژه دریافت می کند، بیان کرد: در حقیقت رفاه نیازی به 
تبلیغ ندارد و من هم به خاطر بحث مسئولیت اجتماعی 
در این پروژه حضور پیدا کردم. درباره دستمزد نیز باید بگویم 

احتمالا چند کارت هدیه به من برسد )می خندد(.
مدیری همچنین درباره نظارت روی درست اجرا شدن این 
پروژه برای جلوگیری از حواشی بعد از آن اظهار داشت: وقتی 
باشد،  در حال جابه جایی  این صورت  به  بزرگی  مبلغ های 
دستگاه های نظارتی روی آن نظارت لازم را انجام می دهند. 
یکی از این دستگاه ها تلویزیون است که چون تیزرها از آن 

پخش می شود نظارت لازم را انجام می دهد. علاوه بر آن نیز 
دستگاه های دیگر نیز نظارت لازم را انجام داده که در ادامه 

روند قطعا همه جزئیات آن اعلام می شود.
وی افزود: در تمام این سال ها پروژه های تبلیغاتی بسیاری 
پیشنهاد شده بود ولی هیچکدام را قبول نکردم و این بار 
نیز برای شرایطی که در آن هستیم و باتوجه به تعریفی 
که در این پروژه از مسئولیت اجتماعی می شود آن را قبول 

کردم.
مدیری در بخش دیگری از صحبت هایش درباره موزه دورهمی 
نیز توضیح داد: متاسفانه قضیه موزه دورهمی به چند دلیل 
هماهنگی های  کار  این  برای  اینکه  اول  کرد.  پیدا  کش 
بسیاری با تلویزیون لازم بود و دوم بسیاری از هنرمندان 
هدایای خود را هنوز به موزه دورهمی نداده اند. هفته آینده 
هماهنگی های  و  رسیده  پایان  به  چهارم  فصل  دورهمی 
نهایی برای موزه دورهمی انجام شود. به این ترتیب یک پیج 

در فضای اینستاگرام در نظر گرفته شده که تمام هدایا به 
همراه توضیحاتش در آن گذاشته شده و فراخوانی می دهیم 
تا از صاحبان برند دعوت کنیم که اگر راغب هستند مبلغ 
پیشنهادی خود برای خرید کل موزه را ارائه دهند. بعد از این 
اتفاق موزه به بالاترین پیشنهاد واگذار شده و مبلغش به هلال 

احمر اهدا می شود.
وی در ادامه بیان کرد: فصل پنجم دورهمی بعد از محرم و 
صفر آماده شده و همزمان سری دوم مجموعه هیولا نیز برای 

تولید آماده می شود.
مهران مدیری در بخش پایانی این نشست در پاسخ به این 
پرسش چرا سانسور دورهمی توسط تلویزیون را که بارها از آن 
حرف زده قبول کرده و همچنان به کار خود ادامه می دهد، 
اظهار داشت: این بحثی طولانی است که نمی توان آن را در 
این نشست توضیح داد. به زودی نشست خبری برگزار کرده 

و به همه پرسش های پیرامون این موضوع پاسخ می دهم.

مکث

روز عجیب و پرحاشیه برای »مهران مدیری«؛

از ساخت فصل دوم هیولا و انتصاب به عنوان سفیر »رفاه« تا شایعه سکته قلبی!

خانم پری صمدی به وکالت از طرف مالک خانم لیلا فولادیان نژاد ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده 
است که سند مالکیت سه دانگ مشاع از ششدانگ آپارتمان به مساحت 57/18متر مربع قطعه ۲ تفکیکی به شماره ۲۶۱۳۱ 
فرعی از ۱۵۷ از اصلی مفروز از پلاک ۸۹۴۷ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج مورد ثبت صفحه 
۲۶جلد ۴۰۶۷ املاک به نام مالک فوق ثبت و صادر که به علت سهل انگاری مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی 
نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه 
کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده 
روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت 
مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم 

عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت و اسناد و املاک ناحیه یک کرج - از طرف مسلم مرزآراخواهد شد.   99/٣0٣ف

بموجب پرونده کلاسه 980759 و دادنامه و اجراییه صادره از شعبه ٢ دادگاه عمومی كرج له: علیرضا شوندی علیه: جواد 
محمد زاده محكوم علیه محکوم است به پرداخت 5٢٢/19٢/410 ریال و مبلغ 5درصد مبلغ فوق بعنوان نیم عشر دولتی. 
با توجه به اینکه اجرائیه به محكوم علیه ابلاغ گردیده و در مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام ننموده است بنا به 
درخواست محکوم له و به منظور استیفای محکوم به و هزینه های اجرایی متعلق به شخص ثالث حسن محمد زاده فرزند 
عید محمد از سوی این اجرا توقیف و توسط کارشناس رسمی دادگستری كرج بشرح ذیل توصیف و ارزیابی شده و مقرر 
گردیده در مورخ 1٣99/5/٣0 از ساعت 1٢ الی 1٣ در محل اجرای احکام مدنی دادگستری کرج از طریق مزایده بفروش برسد. 
مزایده از قیمت 1/600/000/000 ریال طبق نظریه کارشناسی شروع میشود و به هر شخص حقیقی و حقوقی که بالاترین 
قیمت را پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد. ده درصد وجه مزایده فی المجلس بصورت وجه نقد یا چك بانكی تضمینی 
از خریدار اخذ و الباقی ظرف یك ماه از وی وصول و پس از انجام مراحل قانونی و صدور حکم تملیك مورد مزایده بنام 
خریدار منتقل خواهد شد. در صورتیکه در مهلت مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس از کسر هزینه 
های مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید میگردد.کلیه هزینه های نقل و انتقال بعهده محكوم علیه است.که از محل 
فروش پرداخت خواهد شد. طرفین میتوانند ظرف مدت یك هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض 
نمایند که در این صورت تا رسیدگی به اعتراضی از سوی دادگاه مورد مزایده به نام خریدار منتقل نخواهد شد. ضمنا طالبین 
بشرکت در مزایده میتوانند ظرف 5 روز قبل از مزایده با اطلاع از مال مورد مزایده بازدید نمایند. مال مورد مزایده و بهای آن 
طبق نظر کارشناس بدین شرح است: یکدستگاه خودرو اتوبوس شماره انتظامی 169 ع 84- ایران 78 سفید روغنی مدل 
1٣8٣ اطاق )بدنه( بتونه کاری شده و نیاز به رنگ دارد و داشبورد سالم و صندلی و تودوزی سالم و به صندلی بین شهری 
تبدیل شده است و تجهیزات رادیو پخش و بلندگو دارد و موتور سالم و در حال کار و گیربکس و دیفرانسیل سالم است 
و لاستیكها حدود ٣0 درصد فرسودگی دارد و شیشه ها دارای پرده پارچه ای است مشخصات با سند مالكیت 1٣96/11/7 
مطابقت دارد و اصالت تایید می شود دارای بیمه ثالث تا تاریخ 1٣99/6/٣1 می باشد و ارزش پایه وسیله فوق در حال 

حاضر 1/600/000/000 ریال می باشد.  99/٣1٢ف
شعبه 6 اجرای احکام مدنی دادگستری شهرستان کرج

1- لادن جابرزاده هفشجانی به نشانی :اهواز،فاز ۲-پاداد خ سعادت -پلاک ۱۳۹
۲- حمیده باوی به نشانی :اهواز - آخر آسفالت -خ شهید روشن دل - پلاک ۷۷ 

۳- سوگل باوی به ولایت قهری جد پدری به نشانی :اهواز - آخر آسفالت -خ شهید روشن دل - پلاک ۷۷
۴- نفس باوی به ولایت قهری جد پدری به نشانی :اهواز - آخر آسفالت خ شهید روشن دل - پلاک ۷۷ 

۵- خمیس باوی به نشانی اهواز -اخر اسفالت خ شهید روشن دل - پلاک ۷۷
در خصوص پرونده اجرایی کلاسه ۹۸۰۰۸۷۷ له لادن جابر زاده هفشجانی علیه سعید باوی اعلام میدارد پلاک ثبتی 149/18٢68 
متعلق به مورث شما)آقای سعید باوی( در قبال طلب خانم لادن جابرزاده هفشجانی در روز دوشنبه 99/05/٢7 در اداره اجرای 
ثبت کرج به نشانی کرج واقع در میدان آزادگان ابتدای خیابان مطهری مزایده میگردد .اعلام میدارد این آگهی جهت اطلاع 

وراث میباشد در یک نوبت در روزنامه کثیرالانتشار محلی چاپ و منتشر گردیده است.  99/٣10ف
مریم ایرانی بجندی  - رئیس اجرا واحد اجرای اسناد رسمی کرج

آگهی مزایده اموال منقول - نوبت اولآگهی فقدان سند مالکیت

اجراییه پرونده  کلاسه 9800877

شخصا هیچگاه در بحث تبلیغات نبوده ام و اکنون به دلیل بعد مسئولیت اجتماعی این 
کار آن پذیرفتم. چراکه بنابر این همکاری قرار است بخشی از فروش ماهانه، سالانه 
فروشگاه رفاه در تمام کشور به مسائل مختلفی همچون کودکان کار، بیماران تالاسمی 

و هر آنچه که در جامعه ما با مشکل مواجه است اختصاص داده شود.
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ورزشی

سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار

برانکو سرمربی السد شد
باشگاه السد قطر قصد دارد برای هدایت تیم هندبال خود، »برانکو تامچی« سرمربی اسلوونیایی را به خدمت بگیرد و در همین 
راستا با این سرمربی به توافقات نهایی رسید. برانکو یکی از مربیان مطرح هندبال در اروپا است که در کشورهای آلمان، 

کرواسی و مجارستان در رشته هندبال فعالیت کرده و به عنوان بازیکن هم افتخارات زیادی را کسب کرده است.

همراه با مدیر جوان و موفق کهن ترین ورزشگاه کارگری؛

حاجی پور: ورزش کارگری هیچگاه 
اینقدر حامی بزرگ نداشته است

مجموعه ورزشی کارگران شهید معتمدی 
یکی از قدیمی ترین و مجهزترین ورزشگاه 
های کشورمان است که بیش از نیم قرن 
کشتی  در  بزرگی  قهرمانان  و  دارد  قدمت 
از این ورزشگاه به سکوی  و وزنه برداری 

المپیک و جهان دست یافته اند.
زنده یاد امیر علی برخواه و فرزندش امیر 
حسین برخواه در وزنه برداری و در کشتی 
هم بزرگانی مثل زنده یاد سیدشمس الدین 
سیدعباسی - عباس جدیدی - اکبر فلاح و 
بسیاری از نوجوانان و جوانانی که قهرمان 
جهان شدند ریشه ورزشگاه کارگران شهید 
مثل  ها  رشته  سایر  در  دارند.  معتمدی 
فوتبال و ورزش های رزمی نیز خدمات این 
پایگاه بزرگ فرهنگی ورزشی منطقه جنوب 

شهر تهران بر کسی پوشیده نیست.
زنده  با تلاش  ورزشگاهی که سال 1٣48 
یاد مهدی نجم بنیان نهاده شد و تقریبا 
یک مجموعه کامل برای ورزشک کشور به 
خصوص ورزش کارگری محسوب می شد. 
سالن اصلی شمالی جنوبی این مجموعه به 
قدری به لحاظ مهندسی و زیبای شناسی 
هیچ  که  شده  ساخته  قشنگ  و  مجهز 
اند و حدود 5  ستونی زیر سقف آن نزده 

هزار نفر را می تواند در خود جای دهد.
مجموعه  مدیر  پور  حاجی  حامد  دکتر 
از جمله  ورزشی کارگران شهید معتمدی 
قهرمانان رشته وررزشی هندبال است که از 
از اوایل دهه 80 تا به امروز در سه مقطع 
داشته  بر عهده  را  این مجموعه  مدیریت 

است.
با دروازه بان اسبق تیم ملی هندبال وتیم 
های باشگاهی مشهد و سبزوار و سپاهان 
به گفت و گو نشستیم که ماحصل این 

گفت و گو را در زیر می خوانیم.
حاجی پور با ادای احترام به تمامی بزرگانی 
که از ابتدا تا الان برای این مجموعه زحمت 
جایی  کارگری  ورزش  گفت:  اند  کشیده 
است که باید عاشق آن باشید و اگر عاشق 
بسیار  برای یک مسئول  کارگردن  نباشید 

دشوار است.
من در سه مقطع )سال 8٣ و 86 و 95( به 
مدیریت مجموعه انتخاب شدم. اگر همان 
مرتبه نخست اجازه می دادند که ایده هایم 
را در این مجموعه پیاده کنم هرگز حاضر به 

بازگشت مجدد نبودم.
وی ادامه داد: اعتقاد دارم که انسان وقتی 
مسئولیت جایی را بر عهده می گیرد باید با 

یک طرح و ایده ای جلو بیاید. من وقتی 
که به اینجا آمدم به خصوص در مرتبه دوم 
هدفم این بود که مجموعه را از هر نظر 
با درآمدهای خودش و درآمدهای ناشی از 
اجرای ماده 154  تکمیل کنم  به گونه ای 
که یک ورزشکار وقتی برای اردو یا مسابقه 
کند.  راحتی  احساس  آید  می  اینجا  به 
این را من و شما که در اردوهای دانش 
آموزی و مسابقات آموزشگاهی در اتاقک 
ورزشی شب  یا سالن های  های مدارس 
می خوابیدیم و با کمترین امکانات ورزش 
متوجه  کردیم خیلی خوب  قهرمانی می 
گوید  می  وقتی  ورزشکار  که  شویم  می 
غذا کم هست یا کیفیت ندارد منظورش 
چیست. صدالبته اکنون نمی توان شرایط 
کرد  آن مقایسه  از  و پیش  با دهه 60  را 
ها  آموزشگاه  مسابقات  حتی  الان  چون 
هم باید با حداقل شرایط استاندارد باشد 
و ورزشکار لباس مرتب و کفش منتاسب 
و غذای خود، استراحت و خوابگاه خوب، 
اتاق های حداقل 4 نفره به همراه سرویش 

دوش نیاز دارند.
او اضافه کرد: اما در دهه 60 حتی مسابقات 
قهرمانی کشور که ما شرکت می کردیم در 
اتمام مسابقات لباس گرم کن ورزشی را 
از ما می گرفتند برای تیم های بعدی. یا 
تیم با یک مینی بوس باید 1800 کیلومتر 
از مشهد به ارومیه می رفت و در مسیر 
راه خیلی که خوب تحویل می گرفتند یک 
یا دو وعده غذا می دادند و بقیه مسیر را 
باید با کیک و بیسکویت و نوشابه سر می 
درون  نفر  تا ٢0  کنید 15  کردیم. حساب 
یک مینی بوس این همه مسافت را بتاید 
می رفتیم و بر می گشتیم. حال قضیه 
متفاوت شده است و من ذوق می کنم 
که  بینم  می  ا  نوجوان  ورزشکاران  وقتی 
برای اردو یا مسابقه به ورزشگاه می آیند 
و می بینم تمامی امکانات حرفه ای در 

اختیارشان هست.
به  این توضیح  با  حاجی پور اضافه کرد: 

ورزشگاه کارگرذان یک مروری می کنیم. 
این ورزشگاه و همه ورزشگاه ها از روزی که 
احداث شده تا امروز مدام در حال بازسازی 
و مرمت بوده است. اما اکنون یک بازسازی 
اساسی شده که باید تشکر کنیم از جناب 
وزیر و مشاوران آقای وزیر، معاون ایشان 
و مدیرکل ورزش کارگری. خدا شاهد است 
که هیچ دوره ای ورزش کارگران تا این حد 
دارای پشتوانه مدیریتی نبوده است. توجه 
کنید به این موارد که آقای شریعتمداری 
وزیر تعاون کار و رفاه اجتماعی یک مدیر 
ورزشی و ورزشدوست، معاون فرهنگی و 
اجتماعی آقای صادقی فر هم ورزشکار و 
هم علاقمند به ورزش، آقای شجاعی برهان 
یک حامی کاملا ورزش و علاقمند و بسیار 
دلسوز، آقای دادکان نیاز به تعریف ندارد و 
همه ایشان را خوب می شناسند هم به 
نوع نگاهی که به  لحاظ مدیریتی و هم 
زیر ساخت ها دارد و آقای حیدری مدیرکل 
ورزشی.  کاملا  مدیر  یک  کارگری  ورزش 
ورزش کارگران اگر نتواند از این موقعیت 
چنین  است  بعید  بعدا  ببرد  را  لازم  بهره 

پشتوانه بزرگ مدیریتی را به خود ببیند.
دکتر حامد حاجی پور در پایان خاطرنشان 
سال  زمستان  در  اساس  همین  بر  کرد: 
کامل  بازسازی  ضرورت  که  بود  گذشته 
مجموعه کارگران شهید معتمدی مدنظر 
قرار گرفت و پیشنهاد دادیم و در بازدیدی 
که آقای وزیر از ورزشگاه داشتند پیشنهاد 
و  شد  موافقت  و  کردیم  مطرح  را  خود 
خیلی زود وارد مراحه اجرا شدیم. اکنون 
زمین چمن فوتبال ورزشگاه کاملا بازسازی 
شد و بهترین چمن روی این زمین پهن 
شد، اولین و زیباترین سالن ورزش هاس 
رزمی توسط متخصصین ورزش های رزمی 
مرمت و نوسازازی شد که کارشناسان رزمی 
آن را بی نظیر در ایران دانستند، استخر و 
آکادمی  دو،  شماره  سالن  و  اصلی  سالن 
کشتی که یکی از مهم ترین و اصلی ترین 

پایگاه های کشتی در ایران است.

توپ و تور گفت و گو

»افشاردوست«: 

مربیان والیبال ایران توانایی هدایت تیم های مطرح 
جهان را دارند

آسیا  والیبال  کنفدراسیون  مربیان  عضو کمیته 
گفت: شاید مربیان ایرانی به دلیل مناسب بودن 
قراردادهای داخلی، کمتر به خارج از کشور رفته 
باشند ولی توانایی هدایت تیم های مطرح جهان 

را دارند.
به گزارش »دنیای هوادار«، قرار است یک دوره 
آسیا  کنفدراسیون های  همکاری  با  مربیگری 
و  افشاردوست«  »محمود  و  شود  برگزار  اروپا  و 
»علیرضا طلوع کیان« نیز به عنوان مدرس در این 

دوره حضور خواهند داشت.
مربیان جوان  انتخاب  نحوه  درباره  افشاردوست 
دوره گفت: ۲ کنفدراسیون  این  در  برای حضور 
والیبال آسیا و اروپا برای شرکت کنندگان در این 
دوره شرایطی در نظر گرفته اند که آشنایی به زبان 
انگلیسی و مدرک مربی گری بین المللی از جمله 

آن ها است.
چگونگی  و  آسیب شناشی  پایه،  تمرینات  وی 
برخورد با آسیب ها، تکنیک، تاکتیک و آنالیز را 
محور تدریس در این دوره ها دانست و گفت: به 
نظر من تلفیق والیبال ۲ قاره اروپا و آسیا می تواند 
عاملی برای رشد و توسعه والیبال در این ۲ قاره 

شود.
افشاردوست که به عنوان یکی از مدرسان در این 
دوره  برگزاری  زمان  درباره  می کند،  شرکت  دوره 
گفت: این دوره تا پایان سال ۲۰۲۱ در زمان های 
متفاوت و شکل های حضوری و غیرحضوری و در 
چند مرحله برگزار خواهد شد که مرحله نخست 
حضوری از ۱۹ تا ۲۵ آوریل سال ۲۰۲۱ به میزبانی 
به  نیز  دوم  مرحله  و  است  اندونزی  یا  تایلند 

میزبانی قاره اروپا خواهد بود.
این  مدرسان  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  وی 
گفت:  هستند؟   کسانی  چه  آسیا  قاره  از  دوره 
کنفدراسیون والیبال آسیا پس از بررسی نفرات 
پیشنهادی، ۶ نفر را به عنوان مدرس انتخاب کرده 
است که من و طلوع کیان از ایران هستیم و ۲ 
مدرس از هند، یک نفر از عمان و احتمالا یک 
نفر دیگر هم از چین هستند. همچنین »سریت 
هاران« از هند مسوولیت این گروه مدرسان را بر 

عهده دارد.
دبیر اسبق فدراسیون والیبال با بیان این که در 
قاره آسیا، والیبال ایران و مربیان ایرانی سرآمد 
هستند، گفت: شاید به دلیل قراردادهای مناسب 
دیگر  به  کم تر  ایران  مربیان  کنون  تا  داخلی، 
توانایی  ایرانی  مربیان  اما  باشند،  رفته  کشورها 

هدایت تیم های مطرح جهان را دارند.
وی تصریح کرد: سطح والیبال قاره اروپا در مجموع 
از آسیا بالاتر است و دوره مربی گری اورآسیا، برای 
بهره برداری مناسب از دانش فنی مربیان هر ۲ قاره 
است و این تبادل اطلاعات می تواند برای رشد 

والیبال آسیا بسیار مناسب باشد.
کارشناس خبره و عضو هیات رییسه فدراسیون 
والیبال ادامه داد: خرسندم از این که به عنوان 
نماینده والیبال ایران که صدرنشین آسیاست و 
در جایگاه هشتم جهان قرار دارد، به عنوان مدرس 
در این دوره شرکت می کنم و از فدراسیون والیبال 

برای موافقت و کمک، تشکر و قدردانی  می کنم.
مربی گری  دوره  ایرانی  مدرس  دیگر  طلوع کیان 
والیبال اورآسیا نیز گفت: برگزاری این دوره، برای 
تبادل اطلاعات بین مربیان جوان آسیا و اروپا 
که  شاهدیم  وقت ها  خیلی  است.  مهم  بسیار 
آسیایی  تیم های  برای هدایت  اروپا  از  مربیانی 
به این قاره می آیند اما موفق عمل نمی کنند. به 
یقین این موضوع دلایل متعددی دارد که برگزاری 
این  آسیب شناسی  برای  می تواند  دوره ها  این 

موضوع نیز مناسب باشد.
اروپا در  وی تاکید کرد: مربیان والیبال آسیا و 
مربیان  با  نیز  خاصی  رقابت  و  سرآمدند  جهان 
آمریکا جنوبی دارند. برگزاری دوره اورآسیا باعث 
افزایش سطح فنی مربیان جوان ۲ قاره خواهد 
نیز  جنوبی  آمریکای  مربیان  با  رقابت  و  شد 

جذاب تر می شود.
طلوع کیان ابراز امیداوری کرد که افشاردوست و 
خودش، نماینده مناسبی از سوی مدرسان والیبال 
ایران و آسیا در این دوره ها باشند.  مربیان ایرانی 
در جهان ناشناخته هستند و امیدوارم این دوره، 
برای معرفی توان مربیان ایرانی نیز مناسب باشد.
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پورعلی فرد مشاور عالی رئیس فدراسیون تکواندو شدورزشی
»سیدمحمد پولادگر« رییس فدراسیون تکواندو با صدور حکمی، »ناصر پورعلی فرد« را به عنوان مشاور 

عالی خود در فدراسیون منصوب کرد.

ووشو همچنان در تلاطم؟

همه دوپینگ می کنند؛
 ورزشکاران ما زرنگی می کنند!

اعلام می شود  آزمایشش مثبت  نمونه  که  ورزشکاری 
برای تخلفی که کرده عادت دارد همه را شریک جرم خود 
کند. در حالی که مقصر اول و آخر دوپینگ یک ورزشکار 
خود شخص مورد نظر است. هفته گذشته بود که یک 
فوتبالیست بعد از اینکه 4 سال براثر دوپینگ محروم شد 
انگشت اتهام را به سمت سرمربی خود برد که او به زور 

مار وادار به آمپول زدن می کرده است!
گفتیم به ایشان که اگر مربی دیگری به شما می گفت 
اطاعت  هم  بده  فلانی  به  را  قراردادت  از  میلیون   100
حالا  باز می شد؟!  زبانت  موقع  آن  یا  داشتی  محض 
اتفاقی مشابه در ووشو و سطحی بالاتر افتاده است. دو 
قهرمان ملی در ساندا در مسابقات جهانی ٢018 از ماده 
ممنوعه استفاده کرده اند و اکنون با محرومیت های 

سنگینی مواجه شده اند.
اکنون که این اتفاق افتاده جریانی به کار افتاده تا چهره 
رئیس وقت فدراسیون و معاون فعلی وزارت ورزش که 
از مدیران اخلاق گرا و از همکاران رسانه ای ما نیز می 
باشد و همچنین سرمربی تیم ملی را مخدوش کند ولی 

باید واقع نگر بود.
قاعده اش این است که هیچ رئیس فدراسیونی نمی آید 
برای قهرمانی مشکوک یک  را  آبروی خودش  اعتبار و 
ورزشکار فدا کند؛ آن هم شخصیتی مثل »مهدی علی 
نژاد« که در دوره ریاستش بر فدراسیون ووشو به اندازه 
ای موفقیت جهانی و آسیایی کسب کرده که نیازی به 

اینکارها ندارد... اما مشکل اصلی را ما عرض می کنیم.
اجزای  همه  در  نیروزا  مواد  و  مکمل  مواد  از  استفاده 
مرسوم  امروزی  دنیای  در  ای  حرفه  و  قهرمانی  ورزش 
است. قهرمانان در دوران سخت بدنسازی بدون مکمل 
نمی توانند خود را آماده کنند و معمولا تیم پزشکی حاضر 
در اردو با لحاظ کردن تمام موارد دستور تهیه مکمل های 
مجاز را می دهد و سرمربی هم آن ها را در موعد مقرر 
در اختیار ورزشکاران قرار می دهد. یک تایم مخصوصی 

دارد و اگر زودتر یا دیرتر از آن زمان مشخص مصرف شود 
هم عوارضی دارد و هم اینکه اثری که باید داشته باشد بر 
جای نمی گذارد. از همه مهم تر می تواند منجر به نمایش 
مثبت نمونه ورزشکار شود در حالی که بارها شنیده ایم که 
یک ورزشکار که نمونه اش مثبت شده اعلام کرده همه 
اعضای تیم از این ماده استفاده کرده اند. او درست می 
گوید ولی یک جای کار می لنگد. یا ورزشکار بدون نظر 
مربی و پزشک رفته و از مکملی غیرمجاز استفاده کرده 
و یا همان مواد را در موعد مقرر که سرمربی تجویز کرده 
استفاده نکرده و زمان را مدیریت نکرده است. همه این ها 
احتمالاتی است که درباره دوپینگ دو قهرمان سانداکار 

می توان متصور بود.
برای عدم تکرار این موارد بهتر است یک تیم متخصص از 
پزشکان ورزشی متشکل دکتر امین نوروری - دکتر رازی - 
دکتر هراتیان و متخصصان فدراسیون پزشکی ورزشی به 
اضافه پزشک متخصص هر فدراسیون بر تهیه و مصرف 
مکمل ها نظارت کنند. دوم اینکه همه مکمل ها از یک 
فروشگاه مجاز و مورد تایید تهیه شود تا دست و دلمان 

هنگام تهیه مکمل ها نلرزد.
چینی ها خودشان فوق تخصص مکمل ها هستند اما آن 
ها به موقع و درست و با برنامه مصرف می کنند اما در 
ورزش ما هیچ هماهنگی بین ورزشکاران و فدراسیون ها و 
دستگاه ورزش وجود ندارد. همین حالا دو قهرمان ووشوکار 
چه بسا از مکملی استفاده کرده اند که به هر دلیل استاندارد 
نبوده و مشابه آن را حتما قهرمانان چینی هم مصرف کرده 

باشند اما از آن ها منفی اعلام شده است.

کلام پایانی

باز هم دوپینگ یک ورزشکار به هیچکس ارتباط ندارد و 
این خود اوست که می داند چه کرده و چه مصرف کرده 
است پس در قضیه سانداکاران ملی پوش که هنوزم اعتقاد 
داریم غیرعلمی مکمل مصرف کرده اند نه اینکه دوپینگ 
کنند. آن ها را نابود نکنیم حتی اگر خطایی عمد را مرتکب 
شده اند که بعید است در ووشو چنین مواردی باشد. تنها 
ایراد در این داستان عدم اعلام به موقع بوده که حتما 
فدراسیون ووشو دلایل خاص خودش را دارد که خیلی قابل 

قبول نیست. حکایت این شعر نشود که گفت:

گنه کرد در بلخ آهنگری 
به شوشتر زدند گردن مسگری...

سوژه حرف آخر

در اقدامی پیشتازانه؛

صدور مجوزی بازی برای یک فوتبالیست زن در تیم یک مردان

»استکی«:

هیچ بوکسوری خود را فیکس تیم ملی نداند

اقدامی  در  )سه شنبه(  گذشته  روز  هلند  فوتبال  اتحادیه 
پیشتازانه از صدور مجوز بازی برای یک فوتبالیست زن در 

یک تیم فوتبال مردان خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادا«، »الن فوکِما« ۱۹ ساله نخستین 
فوتبالیستی است که در این طرح آزمایشی شرکت و در تیم 

اول باشگاه فوتبال »فوآرو« VV Foarut بازی خواهد کرد.
دختران و زنان می توانند تا سطح ۱۹ ساله ها در ترکیب تیم 
اصلی باشگاه های ترکیبی به میدان بروند اما از این سطح 

به بعد تنها مجاز به حضور در تیم دوم باشگاه ها هستند.
فوکما در این باره گفت: اینکه می توانم همچنان در این تیم 
به فوتبال ادامه دهم، شگفت انگیز است. من از پنج سالگی 
با این پسرها فوتبال بازی می کنم و از اینکه نمی توانستم 
سال آینده در کنار آنان بازی کنم، واقعا متاسف و ناراحت 
بودم. بنابراین از باشگاه درخواست کردم و با هم تقاضایی را 
به اتحادیه فوتبال هلند تسلیم کردیم. هم تیمی هایم هم با 
اشتیاق به این موضوع واکنش نشان دادند؛ نمی دانم شرایط 
چطور پیش می رود اما از اینکه در این طرح آزمایشی شرکت 

می کنم، بی نهایت خوشحالم.
اتحادیه فوتبال هلند اعلام کرده است که این نهاد پیشرفت 
صورت  در  و  گرفت  خواهد  زیرنظر  را  آزمایشی  طرح  این 
موفقیت آمیز بودن آن، برای صدور مجوز حضور زنان در کنار 

مردان، دست به تغییر دائمی قوانین خواهد زد.
»آرت لنگلِر« مدیر واحد توسعه فوتبال در اتحادیه فوتبال 
که  داریم  باشگاه  یک  از  درخواستی  هرساله  گفت:  هلند 
خواستار صدور مجوز بازی یک زن در تیم اول مردان آن 
باشگاه هستند؛ به نظر من اینکه زنان در تمامی سطوح 
فوتبال ترکیبی را در کنار مردان بازی کنند، اتفاق خاصی 
از ۱۹ سالگی این تفکیک انجام  است اما به محض گذر 
می شود. اتحادیه فوتبال هلند از برابری و تنوع جنسیتی 
حمایت می کند. معتقدیم تمامی راه ها باید برای همه افراد 

باز باشد.
به  در هلند  در سال ۱۹۷۱  بار  برای نخستین  زنان  فوتبال 
این  رسمیت شناخته و فوتبال ترکیبی در سال ۱۹۸۶ در 

کشور معرفی شد.

سرمربی تیم ملی بوکس با بیان اینکه هیچ مشتزنی خود را 
فیکس نداند، گفت: برای انتخاب ترکیب اصلی تیم ملی، دو 

تا سه مرحله انتخابی مهم خواهیم داشت.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، »علیرضا استکی« 
نظر  زیر  را  المپیکی  بوکسور  اظهار داشت: ۲  روز گذشته، 
داریم، اما تصمیم گرفته ایم از این پس با برنامه مشخصی 
که بدنساز تیم ملی و خودم ارائه می کنیم تمرینات آنان 
که  موسوی«  »شاهین  و  شه بخش«  »دانیال  برود.  پیش 
سهمیه المپیک را گرفته اند، یکسال فرصت داشته و دیگر 
منتظر انتخابی نیستند و شرایط بسیار بهتری نسبت به 

دیگران دارند.
وی افزود: مساله ما دیگر بوکسورها هستند که به صورت 
انفرادی در باشگاه تمرین می کنند. باید برنامه ریزی اصولی 
صورت  به  اردوها  برگزاری  برای  شرایط  و  باشیم  داشته 
قرنطینه فراهم شود. در این راستا منتظر ابلاغ ستاد ملی 

مقابله مبارزه با کرونا و وزارت ورزش هستیم.
تعداد  با  را  اردوها  می توانیم  گفت:  ملی  تیم  سرمربی 
محدودی آغاز کنیم. البته در این مسیر دست روی بوکسور 
خاصی نمی گذاریم که شائبه فیکس شدن آنان ایجاد شود. 
دو تا سه مرحله انتخابی خواهیم داشت که مهمترین آن 

مسابقات قهرمانی کشور است.
استکی تاکید کرد: هیچ بوکسوری اعم از نفرات قدیمی و 
جدید، خود را فیکس نداند. همه باید در انتخابی ها شرکت 
کنند تا بهترین نفرات را به مسابقات گزینشی فرانسه که سال 

آینده برگزار می شود، اعزام کنیم.
وی در خصوص نفراتی که در داخل عملکرد خوبی دارند اما 
در مسابقات بین المللی همواره با شکست مواجه می شوند، 
گفت: بله این مساله را قبول دارم که برخی در مسابقات 

خارجی امتحان خود را پس داده اند. شرایط آنان را بررسی 
خواهیم کرد و در این مورد تصمیم گیری می کنیم.

سرمربی تیم ایران در پاسخ به این پرسش که آیا از شرایط 
نظر مالی و  از  آنان  ایران مطلع است؟ گفت:  تیم  رقبای 
امکانات قوی تر از ما هستند. در همین قاره آسیا، تیم های 
ملی چین، هند و قزاقستان با وجود کرونا، اردوها را کم 
و بیش برگزار می کنند. برگزاری اردو با وجود کرونا، هزینه 
بیشتری نسبت به قبل دارد که همه می دانیم اکنون ورزش 

ایران شرایط مالی مناسبی ندارد.
بتوانیم  اگر  وی تصریح کرد: ۲ سهمیه کسب کرده ایم و 
مسابقات  در  باشیم  داشته  خوبی  اردوهای  و  تمرینات 

گزینشی فرانسه هم نا امید نیستیم.

رزمی
سیدرضا فیض آبادی
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